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R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLIV/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 maja 2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych, nieobecni byli radni Leokadia 

Leśniewska i Edward Podsiadło. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Jerzy Jażdżewski – radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Artur Skotarczak – Inspektor ds. gospodarki komunalnej i  ochrony środowiska w UG 

Zwierzyn 

7. Sylwa Markiewicz – dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

6) Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2013 rok: 

a) odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze o przedłożonym przez Wójta Gminy Zwierzyn sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2013r.  

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2013r. i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Zwierzyn w sprawie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Zwierzyn z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok, 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn dotyczącym 

udzielenia absolutorium Wójtowi, 

d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok, 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z 

tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w roku 2014, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

8) Interpelacje i zapytania radnych. 

9) Interpelacje i zapytania sołtysów 

10) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

11) Wolne wnioski i informacje. 

12) Zamknięcie XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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1. Otwarcie XLIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
08 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn odczytała porządek obrad sesji. 

Nie wniesiono żadnych uwag do porządku. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XLIII sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Tomasza Pajtel głosowało 12 radnych,  radny Mirosław Gniewczyński 

wstrzymał się od głosu. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy odczytał sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

Następnie otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6) Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2013 rok: 

 

a) odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze o przedłożonym przez Wójta Gminy Zwierzyn sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2013r.  
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał uchwałę nr 159/2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 3 kwietnia 2014r. w sprawie 

wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2013 rok 

(kserokopia uchwały Składu Orzekającego RIO w załączeniu do protokołu). 

 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2013r. i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Zwierzyn w sprawie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Zwierzyn z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok 

 

Jacek Warchał przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2013 rok (opinia nr 220/2014 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Jacek Podsiadło zastępca przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Zwierzyn za 2013 rok (opinia nr 221/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Wojciech Rojek przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2013 rok (opinia nr 219/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Zwierzyn za 2013 rok (opinia nr 222/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2013 rok 

(opinia nr 223/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z dnia 05 maja 2014r. w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z tytułu wykonania 

budżetu za 2013.( uchwała komisji rewizyjnej w załączeniu do protokołu). 

 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że w dniu 7 

maja 2014r. przesłała wniosek komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu Wójtowi Gminy Zwierzyn za 2013r. do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze w celu jego zaopiniowania. Następnie odczytała uchwałę 

nr 284/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 

9 maja 2014r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zwierzyn dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi (uchwała Składu Orzekającego RIO 

w załączeniu do protokołu). 
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d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że na sali obrad 

w dalszym ciągu jest 13 radnych. raz z informacja o stanie mienia komunalnego Gminy 

Zwierzyn wg stanu na dzień 31 grudnia 2013r. Wszystkie komisje na posiedzeniu analizowały 

sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe za 2013r. i zaopiniowały 

pozytywnie. 

 

Następnie Stefania Sierocińska przewodnicząca RG odczytała wyjaśnienie, które wpłynęło do 

biura rady  dot. pytania radnego Mirosław Gniewczyńskiego do sprawozdania finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie za 2013r. odnośnie punktu 3  dot. wydatków 

związanych z utrzymaniem i funkcjonowaniem jednostki (wyjaśnienie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że  bazując na informacji, jaką otrzymaliśmy od 

biblioteki, że jest licznik na wodę 89,59 zł tj. za bibliotekę w Zwierzynie i w Górkach 

Noteckich w całości, następna sprawa to jest tylko czyszczenie kanalizacji, bo tam jest 

bezodpływowa, pozostała część wywóz śmieci, zadając pytanie, czy to jest tak. 

 

Sylwia Markiewicz dyrektor GBP odpowiedziała, że 800 zł to wywóz śmieci, 200 zł było 

brane na wynajęcie WUKO, ze względu na zapchaną kanalizację, gdyż w Górkach Noteckich 

jest szambo ekologiczne  i nie było tam potrzeby jego wywożenia. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2013 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych,). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLIV/231/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z 

tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję, informując, że na podstawie art. 

28a ust.2 o samorządzie gminnym uchwałę o udzieleniu absolutorium podejmuje się 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  

 

Następnie poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Zwierzyn z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLIV/232/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska podziękowała Wójtowi Gminy Zwierzyn za wytrwałą pracę wraz ze 

swoimi pracownikami przez okrągły 2013 rok. Podziękowała również za sprawowanie straży 

nad wszystkimi paragrafami, za udzielane w pełni informacje na zapytania, za legalność, 

gospodarność i rzetelność w pracy.  W ramach podziękowania wręczyła wójtowi wiązankę 

kwiatów. 
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Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy podziękował radnym za wspólne sukcesy oraz za 

współpracę. 

 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w roku 2014 

 

Jacek Podsiadło zastępca przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Zwierzyn w roku 2014 (opinia nr 224/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Wojciech Rojek stwierdził, że koszty za poprzedni rok wyniosły 27.000 zł, na ten rok już 

planuje się 30.000 zł, a jego zdaniem jest wiele ważniejszych rzeczy do zrobienia, 

zasugerował, że może można podejść do tego inaczej. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że na problem trzeba spojrzeć z 

perspektywy kraju. U nas i tak nie są to duże pieniądze. Składają się na nie dwa składniki: 

podpisanie umowy z podmiotem wyłapującym psy i podpisanie umowy z punktem 

weterynaryjnym. Ma jednak nadzieję, że w przyszłym roku sytuacja się zmieni, jeżeli wejdzie 

obowiązkowe czipowanie. Wówczas będzie możliwość odzyskiwania poniesionych kosztów 

od właścicieli czworonogów. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że od wymogów ustawowych się nie wymigamy. Dobrze 

byłoby się przyjrzeć ilości zwierząt w gospodarstwach, może zaprowadzić ewidencję. Nikt do 

tej pory nie wniósł złotówki za posiadanie powyżej 2 psów, a byłyby środki. 

 

Maria Rachańska zapytał o jakim gospodarstwie w miejscowości Przysieka nr 25 mówi się w 

§ 10. 

 

Artur Skotarczak inspektor w UG Zwierzyn odpowiedział, że są to pomieszczenia po byłej 

suszarni w Przysiece, gdyż tam tylko mamy budynki gospodarskie, jakie możemy 

przeznaczyć dla przechowania zwierząt w razie takiej potrzeby. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w roku 2014 pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLIV/233/2014. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok  

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 225/2014 załączeniu do protokołu). 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję i poinformowała, że zmiany 

budżetowe dotyczą przesunięć w opiece społecznej z paragrafu na paragraf. Nikt nie zabrał 

głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLIV/234/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7. 

 

8 .Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński : 

- zauważył, że wysepka przy Ośrodku Zdrowia w Zwierzynie, mająca na celu 

ograniczanie prędkości utrudnia przejazd samochodom ciężarowym z naczepami, 

- przekazał, że zbyt blisko krawędzi jezdni ustawiona jest tablica przy wjeździe na ul. 

Pogodną, gdyż samochody ciężarowe zaczepiają o nią, należałoby ją przesunąć w 

prawą stronę, 

- wskazał na zły stan drogi od Przyłęgu przez Górki Noteckie do Zwierzyna, 

- stwierdził, że trwają prace na drodze Przyłęg-Górki Noteckie w związku z 

powstawaniem punktu odnośnie gazu i pracujące tam  maszyny  niszczą drogę, na 

której radni walczą o mostek, a na jego środku powstają dziury, gdyż każde uderzenie 

to dodatkowe wstrząsy. Na dodatek pojazdy stoją tuż za zakrętem, stwarzając 

zagrożenie w ruchu innych pojazdów, dlatego wyjazd z terenu budowy powinien być 

oznakowany, 

- powrócił do tematu skrzyżowania ul. Kurowskiej z Cmentarną w Górkach Noteckich, 

stwierdzając, że powiat co zrobił, to zrobił, nie zrobił jednak nic dobrego, ale gmina 

Zwierzyn nie zrobiła również nic, żeby poprawić stan tej drogi,  

- wnioskował o remonty dróg gruntowych, zwłaszcza ul. Młynarskiej i Cmentarnej w 

Górkach Noteckich,.  

- zabiegał o wznowienie granic przy boisku w Górkach Noteckich,  

- przekazał niepokojące informacje o pękającym dachu na szkole w Górkach Noteckich 

i nie tylko, bo dotyczy to również prywatnych budynków, zastanawiając się, czy to 

nie jest wynikiem wstrząsów powodowanych przez ruch pojazdów ciężarowych, 

- wnioskował o koszenie poboczy przy ścieżce Górki Noteckie-Przysieka-Zwierzyn. 

Wojciech Rojek: 

- przekazał, że dach na szkole został przez woźnego trochę połatany (załatano w 

jednym miejscu, pęka w drugim), ale w związku z uszkodzonym dachem zalana 

została pracownia komputerowa. Jeżeli nie zostaną podjęte działania zacznie odpadać 

tynk,  

- wnioskował o poprawę stanu nawierzchni ul. Zamkowej w Górkach Noteckich. 

 

Zdzisław Czajka wnioskował o: 

- uzupełnienie tynków na ścianie budynku UG w Zwierzynie oraz dla poprawienia 

estetyki, informacji i promocji o wykonanie napisu z logo i herbem gminy, 

- o podanie terminu wymiany przystanku autobusowego w Zwierzynie II,  

- o wykoszenie trawy na cmentarzu jeszcze przed świętem Bożego Ciała, 



 
 

7 
 

- zapytał, co będzie z rehabilitacją ludzi w Zwierzynie. 

 

Renata Wąsik:  

- wnioskowała o powiadomienie mieszkańców, kiedy będzie wyremontowana droga 

powiatowa Gościmiec-Błotno,  

- wskazała na złe wykonanie (załatanie) ubytku koło posesji p. Zwolińskiego, 

- wnioskowała o wyremontowanie dróg gminnych, odcinków od drogi wojewódzkiej 

do posesji p. Gółkiewicz, koło posesji p. Koniecznych i Romanowicz, od wału do 

remizy OSP i od drogi powiatowej do posesji p. Graba-Budzyński oraz o 

odkrzaczenie drogi wojewódzkiej. 

 

Stefania Sierocińska przekazała, że zgłaszała przed sesją Rady Powiatu ubytki na ul. Wojska 

Polskiego w Zwierzynie i otrzymała odpowiedź, że będą one uzupełniane w dalszym ciągu 

oraz zgłaszała koszenie poboczy, gdzie otrzymała odpowiedź, że środków na ten cel starcza 

tylko na jedno koszenie. 

 

Jacek  Podsiadło zapytał, do kogo należy naprawa nawierzchni asfaltowej na skrzyżowaniu 

ul. Kościelnej z Polną w Zwierzynie, która nie została do końca naprawiona po  uszkodzeniu 

rury (nasypano tylko tłuczeń i dalej nic się nie robi). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Bożena Sawoch sołtys Górek Noteckich przekazała, że niebezpiecznie robi się na ul. 

Cmentarnej w Górkach Noteckich, gdyż już chodnikiem jeżdżą motory i samochody, dlatego 

drogę tę należałoby zrobić w pierwszej kolejności. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi na wnioski radnych i sołtysów: 

- zwrócił się do obecnego na sali obrad radnego Rady Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego J. Jażdżewskiego, żeby do remontu drogi powiatowej Górki 

Noteckie-Przyłęg wykorzystać firmę budującą gazociąg, która przyczyniła się 

również do takiego stanu drogi,  

- dach na szkole w Górkach Noteckich będzie robiony, koszt naprawy skosztorysuje 

miejscowa firma, 

- zostanie zlecone wytyczenie  granic, 

- koszenie poboczy i cmentarzy będzie trochę opóźnione, gdyż do tych prac będą 

wykorzystane osoby z Centrum Integracji Społecznej, prace powinny rozpocząć się 

około 5 czerwca br., 

- prace przy budynku UG w Zwierzynie chcemy realizować w ramach planowanej 

termomodernizacji,  ale po ukończeniu prac na budynku szkoły w Gościmcu,  

- na drogi została wysłana równiarka, która zaczynała prace od Żółwina w stronę 

Błotna. Wykonywane są prace na odcinkach dróg najbardziej obciążonych, nie 

robimy 100% dróg. Pomijamy te, które są mniej obciążone,  

- o skrzyżowaniu drogi Kościelnej z Polną nie zapomnieliśmy, będzie to zrobione, 

- przystanek w Zwierzynie II odkładamy do realizacji na miesiąc lipiec. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że w punkcie fizjoterapii w Zwierzynie 

NFZ przeprowadził kontrolę i przekazał protokół wraz z zerwaniem umowy świadczenia 

usług. Przedsiębiorca odwołał się, protest został uwzględniony, szukamy rozwiązania, żeby 

zakład fizjoterapii funkcjonował. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 25 czerwca 2014r., 

- wpłynęło pismo od Wojewody Lubuskiego w sprawie podjęcia działań odnośnie 

urządzenia miejsc do zabawy i wypoczynku dla sześciolatków oraz przygotowanie 

pomieszczeń i pomocy dydaktycznych do pracy z dziećmi 6-letnimi w klasie 

pierwszej od 1 września 2014r., 

- wpłynęło pismo od p. Janiny Sęk o nie udzieleniu odpowiedzi przez urząd na pismo z 

dnia 31.03.2014r. ( poinformowała, że z wyjaśnień wójta wynika, że pismo zostało 

wysłane), 

- Sejmik Województwa Lubuskiego nadał Panu Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu 

Odznakę Honorową za Zasługi dla Województwa Lubuskiego, 

- Rada Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego przyznała wyróżnienie „Zasłużony dla 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego” dla Pana Eugeniusza Krzyżanowskiego Wójta 

Gminy Zwierzyn, 

- Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego przyznał Odznakę Honorową 

„Zasłużony dla Kultury Polskiej” dla Pani Sylwii Markiewicz dyrektora Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Zwierzynie, 

- wszyscy radni złożyli w terminie oświadczenia majątkowe, 

- kolejne oświadczenia majątkowe radni będą składać na koniec sierpnia, na 2 miesiące 

przed końcem kadencji. 

 

Jerzy Jażdżewski dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych oraz radny Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego poinformował, że podczas kontroli w ZPO Zwierzyn zalecono: 

- poprawienie stanu sanitariatów, które wykonano, 

- zabezpieczenie sali gimnastycznej dla dzieci, odpisał do Kuratorium Oświaty, że od 

1.09.2014r. dzieci będą dowożone na zajęcia wf, a o zabezpieczenie środków w 

budżecie na ten cel wystąpił do Wójta Gminy Zwierzyn, 

- zapewnienie dzieciom indywidualny dostęp do komputera, ustosunkowując się do 

tego odpisał, że dzieci będą uczęszczały na zajęcia informatyki na zmianę. 

Poinformował ponadto, że zostały dokupione pomoce dydaktyczne na kwotę 2000 złotych. 

 

Jerzy Jażdżewski zajął głos również w sprawie dróg powiatowych, informując, że zarząd 

powiatu przeznaczył na drogi 240.000 zł, z czego ma być robiona droga Błotno-Gościmiec i 

mostek w Przyłęgu. Przyznał, że stan dróg powiatowych jest tragiczny, ul. Wojska Polskiego 

praktycznie nie nadaje się do jeżdżenia samochodami ciężarowymi. Zastanawia się, czy nie 

zgłosić jej stanu do nadzoru budowlanego o określenie, czy droga w trzech odcinkach 

najbardziej zniszczonych powinna być użytkowana przez samochody ciężarowe. 

Poinformował także, że opinie radnych i sugestię wójta przekaże do powiatu. 
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Tomasz Pajtel prosił o przekazanie, że jako wyraz utraty zaufania do powiatu napisano skargę 

do Wojewody Lubuskiego i to jest początek walki, gdyż stan dróg jest u nas chyba najgorszy 

w powiecie. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, jaki był udział powiatu w budowie ścieżek rowerowych. 

Każdy podpisuje się pod sukcesami, ale nie widząc, jakie są potrzeby. 

 

Jerzy Jażdżewski poinformował jeszcze, że powiat otrzymał 600.000 złotych na zwiększenie 

subwencji oświatowej. Padł pomysł, żeby zwiększyć środki na drogi, jednak został on 

przegłosowany i środki poszły na elewację liceum. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

 

12. Zamknięcie XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 12
15

 zamknęła obrady XLIV zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                               Stefania Sierocińska             


